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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Ekström (S)

2016/17:1576 Statliga medels användning 

Folkbildningsrådet är en ideell förening med vissa myndighetsuppdrag. Det har 
bland annat i uppdrag att fördela och följa upp statsbidraget till studieförbund 
och folkhögskolor. 

Ibn Rushd hör till de studieförbund som mottar statliga bidrag av 
Folkbildningsrådet. I fjol rörde det sig om 23,7 miljoner kronor. 

I en granskning som gjorts av Rebecca Weidmo Uvell och som publicerats på 
hennes blogg finns ett antal uppgifter som väcker frågor kring Ibn Rushds 
användning av statliga medel.

Det framgår av granskningen bland annat att Ibn Rushd har inköpt ett hotell 
med hjälp av dessa medel. Att så är fallet bekräftas också av 
Folkbildningsrådet. 

Det är naturligtvis av stor vikt att statliga medel används på ett rimligt sätt och 
att det görs en noga uppföljning av att så sker.

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Ekström:

 

Vad avser statsrådet att vidta för åtgärder mot bakgrund av de uppgifter som 
har framkommit genom Rebecca Weidmo Uvells granskning av Ibn Rushds 
användning av statliga medel? 

………………………………………

Elisabeth Svantesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-13
Besvaras senast
2017-06-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


